

“欢乐时光”综艺俱乐部 - 第一次亮相: 7:30pm on 11/17/2012 at CACC Gym

亲爱的 DCAA 成员, 家长, 朋友们,

DCAA(特拉华华人协会)是特拉华地区最大的华人社区;在过去的15年里,DCAA有了长足的发展和进步;特拉华华人社区的人数也达到了空前的规模。与此同时,对业余文化生活的需求也日渐增加。为满足这一迫切需求,为了进一步繁荣华人社区的文化活动,增强DCAA社区的凝聚力,丰富成员的业余生活。DCAA理事会经讨论,拟成立DCAA“欢乐时光”综艺俱乐部。

具体事宜如下:

1. 俱乐部先期以卡拉OK和交谊舞为主;同时欢迎任何形式的综艺娱乐方式。
2. 俱乐部定期活动,暂定每一个半月活动一次;如俱乐部能如愿成立,时间表届时将分发给所有报名成员。
3. 俱乐部每年将举办卡拉OK比赛和交谊舞专场各至少一次。
4. 凡DCAA俱乐部成员,均有资格报名参加,我们将根据本次调查的结果确定合理的年费。
5. 俱乐部活动场地将在CACC的表演厅。
6. 俱乐部每年可像DCAA其他文艺演出推荐优秀选手和节目。为了促进此俱乐部的组建,近期内我们将免费组织一次Karaoka和交谊舞的Party.时间将另行通知!注:本俱乐部旨在向本地华人成年人提供一个娱乐的场所,因无托儿设施,请勿将12岁以下的孩子带入。如果您想先注册DCAA会员,请到这里注册:

<http://www.dcaadelaware.org/membership.aspx> DCAA本着建设社区,服务本地华人的精神,将出资购买所有俱乐部所需的设备以及支付活动的场地租用。成员的年费将用以支付基本的活动所需的费用。朋友们,我们都在辛苦的工作,抚养和教育后代,料理和操持家务;可是每隔那么一段时间,您需要给自己放个假,唱唱年轻是的韵律,走走那曾经的舞步;你放松的不止是自己的身心,您放松的是家庭的气氛,工作的效率和生活的节奏!来吧,一起唱,一起跳,一起和朋友聊聊天儿,一起笑!或者发email:
naxincai@gmail.com; taoyuefei@gmail.com 谢谢您的积极参与!

DCAA 董事会

Dear DCAA members, Parents and Friends,

To provide better services to our ever-growing DCAA community, after series discussions within the group of DCAA board members; We are pleased to let you know we are planning to create an entertainment club, DCAA "Happy Time" Entertainment Club. You will learn more about this club from the items below:

1. The club will start with Karaoke and ballroom dancing at the beginning; other forms of entertainment is certainly welcomed to be tried and could be included when it's gaining its popularity.

2. The club will hold its activities every one and a half month (This could change based on need).
3. The club will hold Karaoke competition and dedicated ballroom dancing once a year.
4. You can become a club member by registering below. Club member annual fee will be determined based on the result of this survey.
5. The club will hold its activities in CACC auditorium.
6. The club will recommend talents to DCAA other activities such as New Year's Gala etc.

Note: The club's activities are meant to provide a platform to entertain adults in our community; Due to lack of child-care facility, please do not bring your children younger than 12 years old to the club. DCAA will invest all needed equipments and cover the rent; Annual fees collected will be used to cover basic misc suppliers needed from all activities. If you plan to join the club or are interested in joining, please check the below item(s): Or send emails to naxincai@gmail.com; taoyuefei@gmail.com Thank you very much for your participation! DCAA Board

请输入您的全名: please fill in your full name:

请输入您的电子邮件: Please fill in your email address

如果您需要报名或感兴趣, 请打勾下面的选项, 我们会尽快跟您联系: If you are either interested or would like to join, please let us know by selecting items below:

- 非常有兴趣, 我会加入! I am very interested, will join the club!
- 我有兴趣, 正在考虑加入. I am sort of interested and thinking about joining the club.